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Geachte Raad, 

Door de PvdA-fractie zijn op 13-8-2024 vragen gesteld met betrekking tot de meerdere branden 

die in de nacht van woensdag 7 augustus op donderdag 8 augustus hebben gewoed bij Station 

De Vink. Van bewoners uit de Vlietwijk heeft de PvdA-fractie vernomen dat rond deze dagen -

ervoor en erna- ook vreemde situaties zijn gesignaleerd. Onder meer culminerend in een 

incident op de avond van zaterdag 10 augustus. Het is niet duidelijk of deze zaken verband met 

elkaar houden, maar het raakt wel aan de onveiligheid van bewoners in Voorschoten.  

De beantwoording van deze vragen treft u hieronder aan. 

Vraag 1. Hoeveel meldingen van bewoners heeft de politie de afgelopen vier weken 

binnengekregen? Is dit meer, minder of normaal in deze periode?  

Antwoord 1. De politie heeft de afgelopen vier weken 13 meldingen ontvangen. In dezelfde 

periode vorig jaar zijn in totaal 10 meldingen gedaan. Het verschil in totaal aantal meldingen 

ten opzichte van deze periode vorig jaar is niet afwijkend te noemen.  

Vraag 2. Op welke wijze probeert onze politie en onze boa's preventief tegen 

dergelijke incidenten op te treden? 

Antwoord 2. De politie stuurt voor een groot deel op basis van informatie. Hier wordt continu op 

gemonitord. Voor wat betreft de autobranden vindt (on)opvallend extra surveillance plaats. In 

samenwerking met Leiden zijn handhavers  van beide gemeenten regelmatig op verschillende 

momenten van de dag opvallend en onopvallend aanwezig rondom het station. Daarnaast wordt 



 

 

op basis van (sociale)media berichtgeving inwoners gevraagd tot het melden van verdachte 

situaties en beeldmateriaal ter beschikking te stellen ten aanzien van bewijs.  

Vraag 3. Heeft de politie voldoende capaciteit beschikbaar om de verschillende 

incidenten in Voorschoten op te pakken? Zo nee, wat kan het College hier aan doen? 

Antwoord 3. De politie heeft landelijk onvoldoende capaciteit om alles op te pakken. Het is 

algemeen bekend dat de politie kampt met capaciteitstekorten. Dat heeft ook gevolgen voor  

verzorgingsgebied van het team Leiden Zuid, waar naast Voorschoten ook Zoeterwoude en een 

deel van Leiden onder valt. Ook hier kampt de politie met personeelstekort. Het college van 

Voorschoten kan hier niets aan veranderen. Dit zijn de gevolgen van politieke keuzes de 

afgelopen tientallen jaren die op landelijk niveau zijn gemaakt. De politie werft nieuw personeel 

maar de komende jaren zal (onder andere vanwege pensionering) de uitstroom groter zijn dan 

de instroom waarbij we rekening moeten houden met nieuwe jonge agenten die net van de 

politieacademie komen en praktijkervaring op moeten doen onder begeleiding van de ervaren 

agenten. In de afgelopen periode kunnen we constateren dat er grote capaciteit vanuit de politie 

is ingezet bij de aanhouding van verdachten bij woninginbraken, fietsdiefstallen en recentelijk 

de aanhouding van een verdachte voor het stelen van de autodeuren bij station Voorschoten. 

De verdeling van de politiecapaciteit is en blijft de komende jaren een voortdurende verdeling 

van schaarste.  

 4. Op welke wijze wordt gecommuniceerd met bewoners over deze incidenten? 

Antwoord 4. We kunnen inwoners aan beide kanten van het station informeren over de 

controles die er zijn. Hierbij willen we de kanttekening plaatsen dat het (om moverende 

redenen) niet gecommuniceerd kan worden als de situatie zich voordoet waarbij de controles 

weer worden afgeschaald. Daarbij hebben we aan inwoners expliciet gevraagd kunnen om 

verdachte situaties te melden bij de politie. Over het opsporingsonderzoek kunnen we geen 

informatie delen. Brandstichting is in de regel geen eenvoudig op te sporen delict (wegmaking 

sporen door brand, eenvoudig te stichten, in de regel vind het misdrijf in de nachtelijke uren 

plaats etc.). Actieve communicatie heeft plaatsgevonden in de oproep aan getuigen om zich te 

melden wanneer ze iets ongebruikelijks hebben waargenomen. 

 

5. In verschillende wijken in Voorschoten heb je WhatsApp Buurtpreventiegroepen. 

Hoe is dat in de Vlietwijk geregeld? Zo niet, zou het college daar samen met de 

bewoners in de Vlietwijk een rol kunnen hebben in het faciliteren van een dergelijke 

groep?  



 

 

Antwoord 5. Zoals in veel wijken in Voorschoten is ook in de Vlietwijk een Whatsapp 

buurtpreventie groep actief. Wanneer inwoners een app groep oprichten kan een aanvraag 

worden gedaan voor een bord in de wijk met de vermelding: ‘attentie! WhatsApp 

buurtpreventie’. De borden worden door de gemeente Voorschoten ter beschikking gesteld en 

geplaatst. In de Vlietwijk is een beschadigd buurtpreventiebord verwijderd en hier zal 

binnenkort een nieuwe voor in de plaats komen.  

 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

 

E.A. van Wattingen, drs. N. Stemerdink, 
gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


